
 

Zápis č. 7/2013 (93) 
z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 

konaného dne 26. 6. 2013 
 

Přítomni:   Ing. Bc. Bronislav Chramcov, prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, 
Ph.D., Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Ing. Kateřina Sulovská, Ing. Peter 
Janků (celkem 8 členů AS) 

Omluveni: Bc. Martin Mašlan, Lukáš Urbančok (od 10.6. náhradníkem) 

Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Mgr. Eva Navrátilová, doc. 
Mgr. Milan Adámek, Mgr., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Monika Krištofová, 
DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů. 

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka. 

3. Projednání návrhu materiálu „Dodatek k Pravidlům pro rozdělení finančních 
prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 2013“. 

4. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013“. 

5. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2013/2014 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika.   

6. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2013/2014 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika. 

7. Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2013/2014 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika.  

8. Různé. 

 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.   

Zápis je bez připomínek a z minulého zasedání AS FAI nevyplynul žádný úkol. 
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Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS 
UTB ze dne 4. 6. 2013.: 

 Ing. Macháčková se dotazovala na informace ohledně nového webu – danou 

problematiku diskutovala kancléřka UTB Ing. Kadlčíková - proběhla schůzka 
s dodavatelem, CVT, OMK a zástupci fakult, společné požadavky na úpravy a 
dořešení veškerých reklamací. Průběžná kontrola proběhne v měsíci červnu 
2013. Proběhla také schůzka se studenty.  

 AS UTB žádá na doporučení ekonomické komise o předložení analýzy 
hospodaření KMZ v oblasti stravování za roky 2010, 2011, 2012 a 1. pololetí roku 
2013 za účelem zjištění potenciálních úspor. Kvestor poukázal na opakované 
ztrátové hospodaření menzy i přesto, že studenti jsou univerzitou dotováni 
stejně jako zaměstnanci. 

 Rektor UTB přednesl prezentaci k pozici UTB v rámci vysokých škol ČR a 
možnosti rozvoje UTB. 

 Mgr. Vinklárek komentoval odlišné řešení problematiky úvazkových listů. Rektor 
UTB uvedl, že používanou metodiku odměňování považuje za zastaralou, 
fakulty by od úvazkových listů měly ustupovat.  Poukázal na to, že při snižování 
počtu studentů „nás nezajímá, kolik kdo učí, ale jak kdo vydělává“ – vydělat na své náklady + 

režie je záležitostí manažerského řízení fakult. Důraz je kladen na ekonomicky přínosný 
aplikovaný výzkum.  

 Rektor UTB poukázal na vysoký počet zaměstnanců univerzity, který zatím 
nekopíruje snižování počtu studentů tak, jako na ostatních VŠ. 

Ve vzniklé diskusi na zasedání AS FAI děkan FAI poukázal na to, že FAI 
kompenzuje úbytek studentů navýšením výstupů VaV (finanční přínos) a 
vzhledem k tomu na FAI nepředpokládá snižování počtu zaměstnanců. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.   

Prod. Adámek informoval o tom, že byla schválena nová metodika Rady vlády, na základě 
níž bude přísnější hodnocení výstupů VaV. Nebudou hodnoceny SW a funkční vzorky. 
Odměňování bude probíhat na základě 3 pilířů hodnocení. V souvislosti s tímto 
materiálem proběhne po jejich prostudování na FAI školení pracovníků.  

Prod. Sysala informoval o tom, že 25. 6. 2013 proběhlo 1. kolo přijímacího řízení do 
navazujícího magisterského studia. Přijímací zkouška proběhla pouze u oboru BTSM 
KS.  

ad 3) Projednání návrhu materiálu „Dodatek k Pravidlům pro rozdělení finančních 
prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 2013“.  

Návrh tohoto materiálu byl projednán na mimořádném zasedání AS FAI a na zasedání 
EK AS FAI dne 24. 6. 2013. Byly zapracovány připomínky (viz zápis z EK AS FAI). 
Proběhla diskuse týkající se funkčního zaměření Cebia – Tech a VTP – ICT v závislosti 
na projednávaném materiálu.  

Odchází Dr. Milan Navrátil. 
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Na základě schválení dodatku bude publikována nová verze Pravidel pro rozdělení 
finančních prostředků FAI pro rok 2013. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 93/1 

AS FAI schválil Dodatek k Pravidlům pro rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013 ve verzi po zasedání EK AS FAI dne 24. 6. 2013.  

Hlasování 

Pro:  7 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 93/1 

AS FAI schválil Dodatek k Pravidlům pro rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013 ve verzi po zasedání EK AS FAI dne 24. 6. 2013. 

Přichází Dr. Milan Navrátil. 

ad 4) Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty 
aplikované informatiky pro rok 2013“. 

Návrh tohoto materiálu byl projednán na mimořádném zasedání AS FAI a na zasedání 
EK AS FAI dne 24. 6. 2013. V souladu s úpravami Pravidel pro rozdělení finančních 
prostředků byly provedeny změny v Rozdělení finančních prostředků FAI pro rok 2013. 
Změna se týká zejména tabulky 7 a 8. Další připomínky z řad členů AS FAI nebyly. 

Návrh usnesení AS FAI 93/2 

AS FAI schválil Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky pro 
rok 2013 ve verzi po zasedání EK AS FAI dne 24. 6. 2013.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 93/2 

AS FAI jednomyslně schválil Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2013 ve verzi po zasedání EK AS FAI dne 24. 6. 2013. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2013/2014 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika.  

Návrh směrnice byl projednán na mimořádném zasedání AS FAI dne 24. 6. 2013 a na 
zasedání LK AS FAI dne 26. 6. 2013. Byla navržena formální úprava čl. 2.3. a  čl. 3.2. viz 
zápis ze zasedání LK AS FAI ze dne 26. 6. 2013. Další připomínky z řad členů AS FAI 
nejsou. 
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Návrh usnesení AS FAI 93/3 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2013/2014 pro navazující magisterský studijní program Inženýrská 
informatika ve verzi po zasedání LK AS FAI dne 26. 6. 2013.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 93/3 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího 
řízení pro akademický rok 2013/2014 pro navazující magisterský studijní program 
Inženýrská informatika ve verzi po zasedání LK AS FAI dne 26. 6. 2013. 

ad 6) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2013/2014 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika.  

Návrh směrnice byl projednán na mimořádném zasedání AS FAI dne 24. 6. 2013 a na 
zasedání LK AS FAI dne 26. 6. 2013. Bylo navrženo sjednocení odstavce 2 s obdobným 
odstavcem ve směrnici pro navazující magisterský studijní program a přidat pod 
odrážku IBAN větu „V systému elektronické přihlášky je možné si zkontrolovat, zda byla přihláška 

fakultou přijata“ viz zápis ze zasedání LK AS FAI ze dne 26. 6. 2013. Další připomínky 
z řad členů AS FAI nejsou. 

Návrh usnesení AS FAI 93/4 

AS FAI schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení pro 
akademický rok 2013/2014 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika ve 
verzi po zasedání LK AS FAI dne 26. 6. 2013.  

Hlasování 

Pro:  8 
Proti:  0 
Zdržel: 0  

Usnesení AS FAI 93/4 

AS FAI jednomyslně schválil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího 
řízení pro akademický rok 2013/2014 pro doktorský studijní program Inženýrská 
informatika ve verzi po zasedání LK AS FAI dne 26. 6. 2013. 

ad 7) Projednání návrhu Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2013/2014 pro bakalářský studijní program Inženýrská 
informatika. 

Z důvodu nepřítomnosti prod. Ostravského komentoval návrh předložené směrnice Dr. 

Chramcov. Směrnice již byla projednána na zasedání LK AS FAI dne 26. 6. 2013. 
Vzhledem k tomu, že není jisté, zda bude naplněn obor ITA, bude směrnice projednána 
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ve 2 verzích. Ve verzi pouze pro obory Informační a řídicí technologie a Bezpečnostní 
technologie, systémy a management a ve verzi pro všechny obory v bakalářském studiu. 
V návrhu směrnice došlo na zasedání LK AS FAI k několika formálním úpravám v bodě 
1.7 a 1.12 viz zápis ze zasedání LK AS FAI ze dne 26. 6. 2013. Vzhledem k tomu, že 
nebyla splněna předkládací lhůta, nebude se na tomto zasedání AS FAI o směrnici 
hlasovat. Dr. Chramcov po projednání na zasedání vedení FAI a po rozhodnutí, do 
kterých oborů proběhne 2. kolo přijímacího řízení, zašle příslušnou verzi směrnice 
k elektronickému hlasování. Další připomínky z řad členů AS FAI nejsou.   

ad 8) Různé. 

 Mgr. Matýsek informoval o tom, že 20. 6. 2013 proběhlo zasedání RVŠ. Informoval 
o tom, že ministr školství a tělovýchovy je připraven předložit do parlamentu 
novelu vysokoškolského zákona.  

 Dr. Chramcov poděkoval členům AS FAI za práci v tomto akademickém roce a 
popřál jim pěkné prázdniny.  

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 

 
Ve Zlíně dne 2. 7. 2013 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 
 
 


